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Abstract (en)
A device for perforating webs of foil, in particular plastic foil, has at least one pair of rollers through which the foil is moved. The pair of rollers
includes a spiked roller with spikes which extend radially from its outer surface, and a mating roller held against the spiked roller and whose outer
surface has a lining which can be penetrated by the point of each spike, for example an elastic outer ply. The outer surface of the spiked roller has
at least one recess in which a spike is arranged in such a way that only a section of its point protrudes by a predetermined extent beyond the outer
surface.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zur Perforation von bahnförmigen Folien, insbesondere Kunststoffolien, weist wenigstens ein von der Folie durchlaufenes
Walzenpaar auf. Das Walzenpaar besteht aus einer Nadelwalze, die radial zu ihrer Mantelfläche ausgerichtete Nadeln aufweist und aus einer
Gegenwalze, die mit der Nadelwalze in Anlage gehalten ist, und deren Mantelfläche mit ein Eintauchen einer Spitze einer jeweiligen Nadel
ermöglichender Ausrüstung zum Beispiel einer elastischen Außenlage versehen ist. Die Mantelfläche der Nadelwalze weist wenigstens eine
Vertiefung auf, in der eine Nadel derart aufgenommen ist, daß lediglich ein Abschnitt ihrer Spitze um ein vorbestimmtes Maß über die Mantelfläche
vorsteht. <IMAGE>
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